
 

 

 

 

 
 

 

 
         Norrtälje i mars 2022 

 

Interpellation till  

Kultur och Fritidsnämndens ordförande Bengt Eriksson (C) 
 

 

Angående våningsplanet 22 i Havstornet, Norrtälje hamn. 

 
Med en hyra på 390 000 kronor uppstår det en del frågor som vi tror att det finns anledning till att få 
en förklaring till hur kommunen använder våra skattemedel.  

 

Man skulle kunna tycka att det här handlar om en symbolfråga, men vi anser att det finns andra och 
aktuella behov att finansiera, exempelvis ett ungdomens hus, renovera småskolors lokaler, eller 

asfaltera en grusplan för bilburen ungdom.  
 

Vi har tidigare ställt en enkel fråga till kommunal rådet Bino Drummond om vem som har 

initialiserat frågan om en lokal i Havstornet. I dennes frånvaro har Staffan Tjörnhammar svarat att 
det var den tidigare majoriteten S-C-Mp.  

 
 

Med anledning av svaret så ställer vi följande frågor: 

 
1. Har ordförande Bengt Eriksson känt till planerna att kommunen skulle hyra en lokal i 

Havstornet?  
Om inte så;  

 

2. När kom det till er kännedom att ni skulle få ta ansvaret för lokalen? 
3. Hur kommer Kultur och Fritidsnämnden att finansiera hyran? Inom budget eller med extra 

tillskott? 
4. Vem har bestämt att lokalen skulle ha en egen hiss och separata reservutgångar? 

5. Sist men inte minst, vem eller vilka har undertecknat avtalet! 

 
 

Vi ser fram emot en fullödig redogörelse. 
 

 
Johan Österberg, bitr gruppledare  Björn Rudolfsson, ersättare i 

kommunfullmäktige 

 


